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TEMAT: Wniosek do MEN w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej 

 

Szanowna Pani Minister, 

 

Myślałem, że jak koalicja PO-PSL zostanie wreszcie odsunięta od władzy, to nowa władza 

zacznie wreszcie tworzyć proste, syntetyczne, krótkie, funkcjonalne prawo – ale myślał kogut 

o niedzieli, a w sobotę mu łeb ucięli.  

Z ogólnego oglądu prawa oświatowego wynika, że przedszkola, oddziały przedszkolne i 

inne formy wychowania przedszkolnego, to nie szkoły i nie placówki oświatowe. Od roku 2017 

dzieci w wieku sześciu i więcej lat, będące w przedszkolu, oddziale przedszkolnym lub innej 

formie [...] objęte są subwencją oświatową, a ich nauczyciele zgodnie z rozporządzeniem w 

sprawie sposobu podziału [ble ble ble] zostali uwzględnieni przy podziale subwencji oświatowej. 

Z projektu ustawy budżetowej na rok 2018 - w wersji z dnia 24 sierpnia 2017 roku, z jego 

zapisu w rozdziale 75818 (rezerwy ogólne i celowe) z pozycji „Środki na podwyższenie 

wynagrodzeń dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego” wynika wprost, że Ministerstwo 

uwzględniło jednak tylko nauczycieli szkół i placówek oświatowych - i to tylko samorządowych. 

W związku z powyższym i działając społecznie, i w interesie publicznym, oraz na 

podstawie art. 2 ust. 1 i 2 oraz art. 10 ustawy o dostępie do informacji publicznej, uprzejmie 

wnioskuję, o przedstawienie mi następującej informacji publicznej: 

1. Czy rzeczywiście Ministerstwo w rezerwie, o której mowa wyżej, uwzględniło tylko 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych – bez uwzględnienia nauczycieli dzieci 

w wieku sześciu i więcej lat będących w przedszkolu, oddziale przedszkolnym lub innej 

formie wychowania przedszkolnego? 

2. Gdyby odpowiedź na powyższe pytanie była twierdzące, to z jakiej podstawy prawnej 

Ministerstwo skorzystało eliminując nauczycieli dzieci w wieku sześciu i więcej lat 

będących w przedszkolu, oddziale przedszkolnym lub innej formie wychowania 

przedszkolnego? 

Wnioskowane informacje proszę przesłać bez zbędnej zwłoki na adres bogdan[at]iar.pl. 

Z poważaniem, 

  /-/ 

 dr Bogdan Stępień 


